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Geachte Raad, 
 
Door raadslid Van Oostrum van de CDA-fractie zijn op zondag 23 juni 2019 vragen gesteld met 
betrekking tot de informatiebrief 034 Haalbaarheidsonderzoek bibliotheek - filmzaal. De 

beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 
 
- - - -  
 
Op 14 juni 2018 heeft de raad besloten € 16.100,- door te schuiven van 2017 naar 2018 voor 
planvorming van een MFA  
 

Vraag 1. Hoe is zijn deze middelen ingezet? En waaraan?  
Antwoord 1: 
Deze middelen zijn volledig ingezet ten behoeve van het haalbaarheidsonderzoek. 
 

 
Op 19 april 2019 heeft BBN adviseurs een haalbaarheidsonderzoek uitgevoerd naar de 

verduurzaming van de bibliotheek en verplaatsing van de filmzaal.  Op blz. 5 van het rapport staat 
dat ‘om die reden Voorschoten BBN adviseurs heeft gevraagd een studie / onderzoek / verkenning 
uit te voeren, waarbij het plan dat er nu ligt de basis is.’ 
 
Vraag 2. Wie is /was formeel opdrachtgever van het betreffende 
haalbaarheidsonderzoek? 
Antwoord 2: 

De gemeente Voorschoten 
 
 
Vraag 3. Op welke datum is formeel opdracht gegeven aan BBN? 
Antwoord 3: 
Op 14 november 2018 is via de mail de opdracht bevestigd 
 

 

 
Vraag 4. Wat heeft het haalbaarheidsonderzoek gekost? De CDA-fractie ziet graag een 
kopie van de opdrachtbevestiging aan BBN tegemoet 
Antwoord 4: 
Het haalbaarheidsonderzoek heeft €16.798,50 gekost. (conform offerte) 

 
 
 
 



 

 

Vraag 5. Hebben de bibliotheek en de filmtheater bijgedragen aan de kosten van het 
onderzoek? Zo ja, wat heeft de bibliotheek betaald als bijdrage aan het onderzoek ? En 
welke kosten zijn door het filmtheater gedragen?? 
Antwoord 5: 
De gemeente heeft alle kosten van het onderzoek betaald. 
 
 

Vraag 6. Is voor wat betreft het haalbaarheidsonderzoek een plafond meegegeven als 
maximum voor de investering in de verduurzaming van de bibliotheek en verplaatsing 
van de filmzaal? Zo ja, welk investeringsplafond is hier meegegeven? 
Antwoord 6: 

Nee, er is geen plafond meegegeven.  
 

 
BBN heeft het rapport op 19 april opgeleverd aan Voorschoten. Pas op 21 juni is het rapport aan de 
raad gezonden. 
 
Vraag 7. Waarom heeft de verzending van het rapport aan de raad zo lang op zich laten 
wachten? 
Antwoord 7: Ook na 19 april is er nog overleg geweest met de bibliotheek als initiatiefnemer om 

hen ruimte te geven om op het definitieve rapport te reageren en aan te geven waar hun 
uitgangspunten verschillen van die van het adviesbureau. Uiteindelijk is besloten het rapport te 
verzenden naar de raad. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 
 

 
 
 

A. R. de Graaf, P.J. Bouvy-Koene, 
gemeentesecretaris burgemeester 
 
Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 






